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Een ambitieus beleid voor Kontich-Waarloos
Beste inwoners van Kontich-Waarloos, 

Ik vind het een hele eer om de volgende zes jaar uw voltijdse burgemeester te mogen zijn en samen met onze coalitiepartner verder  
te mogen werken aan een veilig en welvarend Kontich-Waarloos. N-VA en Open Vld hebben samen op basis van hun verkiezings- 
programma’s hun beleid uitgezet voor de volgende bestuursperiode. Vier speerpunten zullen daarin centraal staan: 

1.  Een aangenamer Kontich-Waarloos
We investeren volop in het openbaar domein. Naast 
de heraanleg van het stationsplein wordt onderzocht 
hoe we de centrumpleinen aantrekkelijker kunnen 
maken. Het gemeentebestuur houdt daarbij reke-
ning met de belangen van middenstand, bewoners 
en bezoekers. Zo komt er bijkomende parkeergele-
genheid, onder meer in het centrum van Waarloos. 
De fiets krijgt een belangrijke plaats in uw gemeente: 
er komen extra fietsvoorzieningen in de dorpskern, 
de heraanleg en het onderhoud van fiets- en voet- 
paden zijn prioriteiten en we gaan op zoek naar 
nieuwe trage wegen. 

We blijven investeren in netheid en veiligheid, en  
de strijd tegen wateroverlast wordt verdergezet.  
Het Altenapark willen we vergroten, het groenpatri-
monium verder uitbreiden. De mogelijkheid om de 
sportaccommodatie op de Nachtegaalsite aan te pas-
sen aan de noden van onze verenigingen en indivi-
duele sporters, wordt onderzocht. De gemeente blijft 
de verschillende jeugd-, cultuur- en sportverenigin-
gen steunen, evenals alle scholen. En ook Waarloos 
komt aan de beurt. De ruimte tussen de chalet van 
de veteranen en het kinderdagverblijf ’t Wisterke 
verankeren als recreatiezone blijft het opzet.

2.  Een veiliger Kontich-Waarloos
We maken Kontich-Waarloos veiliger, 
zowel op het vlak van criminaliteit als 
verkeersveiligheid. De gemeente zal  
de oprichting van buurtinformatie- 
netwerken promoten, gebruikmaken van 
ANPR- en beveiligingscamera’s en ijveren 
voor een zichtbare, bereikbare politie.

Bij de hogere overheid wordt aange-
drongen op de aanleg van de noordelijke 
verbindingsweg. In Waarloos investeren 
we in de veiligheid van de Ferdinand 
Maesstraat.

4.  Een transparanter, klant- en milieuvriendelijker 
Kontich-Waarloos

Neutraliteit, klantvriendelijkheid, stiptheid en betrokkenheid 
worden hoog in het vaandel gedragen. Daarnaast streven we 
naar een zuinig financieel beleid en hebben we de ambitie om 
de belastingen niet te verhogen.

3.  Een warm Kontich-Waarloos, waar  
iedereen meetelt

Met een seniorenbeleidsplan komt het gemeente- 
bestuur tegemoet aan de specifieke noden van die 
doelgroep. In het beleidsdomein welzijn zetten we 
sterk in op kinderopvang, buurtgerichte thuiszorg en 
het voorkomen van vereenzaming en armoede.  

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Maak op pagina 2 en 3 kennis met uw  
bestuursploeg en ontdek onze ambitieuze 
plannen voor Kontich-Waarloos

Uw burgemeester 
Bart Seldeslachts
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kontich@n-va.be

Willem Wevers
Uw schepen van Mobiliteit, Verkeer, 

Openbare Werken en Jeugd

Kontich-Waarloos waar iedereen 
meetelt van jong tot oud

Verder werken aan een aangename, 
groene en leefbare gemeente

Kontich-Waarloos veiliger, leuker en 
leefbaarder maken

“Met fierheid en enthousiasme heb ik in 
januari de eerste stappen gezet als schepen. 
Elke dag leer ik de gemeente beter kennen 
en wordt de gedrevenheid groter om van 
Kontich een warme gemeente te maken.

De integratie van gemeente en OCMW  
was een eerste stap naar een nog betere 
dienstverlening. In het vernieuwde  
gemeentehuis blijven we streven naar  
een neutraal, klantvriendelijk en  
betrokken onthaal voor u als burger.

In het beleidsdomein welzijn zetten we 
hard in op kinderopvang, buurtgerichte 

thuiszorg, de strijd tegen armoede,  
het voorkomen van vereenzaming,  
inburgering en een sterk mondiaal beleid.  
De sociale dienst zal zich blijven engageren 
om te vermijden dat burgers in de  
hulpverlening terechtkomen. Bovendien 
moeten ook jonge starters de mogelijkheid 
krijgen betaalbaar te wonen.

Bij het patrimoniumbeheer zullen we 
verantwoorde beslissingen nemen, op 
basis van conditiemetingen en de daaraan 
gekoppelde meerjarige onderhouds- 
planningen.”

“Dankzij uw steun kan ik mij de komende 
zes jaar verder inzetten als schepen voor 
mijn bevoegdheden. 

Dierenwelzijn wordt verder op de kaart  
gezet in Kontich-Waarloos. Met de klem-
toon op het welzijn van en respect voor 
dieren. En op het creëren van uitloopzones, 
waarin honden in alle veiligheid kunnen 
loslopen. Een derde zone langs de Oude 
Spoorwegberm staat op de planning. Ook 
Kontich Kazerne en Waarloos mogen we 
niet uit het oog verliezen. 

De Kontichse detailhandel staat onder 
enorme druk. Met een multidisciplinaire 
aanpak wil ik onze lokale handelaars  
blijven ondersteunen. De verdere uitbouw 
van een lokaal economisch beleid is ook  
een belangrijke uitdaging.

Kontich behaalde in 2011 de titel van Fair 
Trade-gemeente. Eerlijke handel en duur-
zame consumptie wil ik bevorderen. We 
moeten zeker ons lokaal mondiaal beleid 
verder uitbouwen.”

“Verkeersveiligheid, dat is niet alleen mijn 
prioriteit, maar ook die van heel veel jonge 
en oudere Kontichnaars. We willen deze 
bestuursperiode meer dan ooit investeren in 
nieuwe trage wegen en in fiets- en voet- 
paden. In samenwerking met Ouders van 
Verongelukte Kinderen starten we een pro-
ject om een SAVE-gemeente te worden. Dat 
doen we door gevaarlijke (kruis)punten veiliger 
te maken voor de zwakke weggebruiker, maar 
ook door sensibiliseringsacties en verkeers-
remmende of -werende maatregelen waar het 
hoort. Hoe meer mensen we kunnen verleiden 
de fiets te nemen voor korte verplaatsingen, 
hoe veiliger onze gemeente zal zijn.

Bij de hogere overheid wordt aange-
drongen op de aanleg van de noordelijke 
verbindingsweg, die het doorgaand 
verkeer rond het centrum van Kontich 
moet leiden. Een absolute noodzaak als 
je weet dat er dagelijks 5 000 kinderen en 
scholieren schoollopen in Kontich.

Als schepen van Jeugd wil ik ook dat de 
weg naar de vele jeugdbewegingen en de 
twintig speelterreintjes in Kontich – die 
we zo goed als allemaal zullen vernieu-
wen – veilig verloopt.”

Marleen Van den Eynde 
Uw schepen van Burgerzaken, Lokale 
Economie, Markten, Ontwikkelings- 

samenwerking en Dierenwelzijn

Cindy Vanbaeden
Uw schepen van Welzijn, Personeel  

en Patrimonium
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In de spiksplinternieuwe en glasheldere gemeenteraadszaal vond op 3 januari de installatie  
van de 27 raadsleden plaats onder het goedkeurend oog van familieleden en sympathisanten.  
Als voorzitter is het Peters taak om de vergaderingen ordelijk te laten verlopen. “Ik ben bijzonder 
fier om als eerste Waarlozenaar de gemeenteraad van Kontich-Waarloos te mogen voorzitten”, 
zegt Peter. “Met onder meer het Masterplan Waarloos dat is opgenomen in de beleidsnota van de 
nieuwe bestuursploeg, ligt er heel wat werk op de plank. We gaan er weer voor.”

Wist u dat Kontich-Waarloos een van de eerste Vlaamse gemeenten is waar u een audio-opname 
van de gemeenteraad kunt terugvinden op de gemeentelijke website?

De verkiezingen hebben bewezen dat u ons beleid waardeert. Dat sterke beleid willen we 
dan ook de komende jaren verderzetten. Guido zal daarbij als fractievoorzitter een brug 
vormen tussen het afdelingsbestuur en de N-VA-raadsleden. 

“Als Kontichse middenstander wil ik me vooral focussen op meer parkeergelegenheid in het 
centrum en een betere doorstroming van het verkeer”, zegt Guido.

Uw vertegenwoordigers in de gemeenteraad

www.n-va.be/kontich

Guido Daelemans
Fractievoorzitter

Als verpleegkundige 
zal ik vooral  
aandacht hebben  
voor gezondheid  
en sociaal beleid.

Kloppend hart van onze  
gemeentelijke democratie

Sterk beleid verderzetten

Ik zal er vanuit de  
gemeenteraad op toezien 
dat de senioren, jeugd en 
mensen met een beperking 
in onze gemeente voldoende 
aandacht krijgen.

Als gewezen OCMW- 
voorzitter ga ik mij  
blijven inzetten voor  
het welzijn van alle 
inwoners van  
Kontich-Waarloos.

Als zelfstandig 
ondernemer ijver 
ik voor blijvende 
steun aan de  
middenstand.

Peter Lambrechts
Voorzitter van de gemeenteraad

Marion De Bock Yvonne De Ridder Mia Wauters Peter Van Eyndhoven



Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang. 
Dankzij de N-VA werd Vlaanderen de afgelopen vijf jaar veiliger en welvarender. De nettolonen stegen, 
er kwamen meer dan 200 000 jobs bij en het aantal Vlaamse verkeersslachtoffers ligt lager dan ooit.

Maar het werk is nog niet af. Vlaanderen is ambitieus, maar botst al te vaak op de institutionele miskleun die 
België is. Confederalisme is de enige realistische uitweg. En dat kan alleen met de N-VA erbij. 

Vlaams Parlement

Bart De Wever | Lijsttrekker
• 48 jaar - Deurne
• Nationaal voorzitter
• Kamerlid
• Burgemeester

Liesbeth Homans | 2de plaats
• 46 jaar - Wilrijk
• Vlaams viceminister-president

                            Europa

Geert Bourgeois | Lijsttrekker
• 67 jaar - Izegem
• Vlaams minister-president

Assita Kanko | 2de plaats
• 38 jaar - Elsene
• Auteur

Kamer van Volksvertegenwoordigers

Jan Jambon | Lijsttrekker
• 59 jaar - Brasschaat
• Voormalig minister
• Kamerlid
• Burgemeester

Valerie Van Peel | 2de plaats
• 39 jaar - Kapellen
• Kamerlid
• Schepen

Antwerpen
Daarom trekken we met een ijzersterke opstelling naar de verkiezingen van 26 mei. Ook in Antwerpen. 


